

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, OCTOBER 21, 2014**

**West Hollywood Library Community Meeting Room
at 625 N. San Vicente Boulevard**

1. **CALL TO ORDER** –Vice-Chair Maria Shtabskaya called the meeting to order at 7:10 P.M.
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board Members present: Andrey Pronin, Vika Safrigina, Raisa Aguf, Diana Volman, Valentina Matiji, Alex Tolocenco, Maria Shtabskaya, Vika Safrigina, and Lyubov Levitan. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

Larisa Danilova was absent.

4. Approval of Agenda: Raisa Aguf made a motion to approve agenda, seconded by Lyubov Levitan.
5. Approval of Minutes of the meeting of August 19, 2014. Lyubov Levitan made a motion to approve, seconded by Maria Shtabskaya.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

There were no comments

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Diana Volman spoke about the memorial dedicated to the memory of Anatoly Berkovich. Diana also mentioned an article by Sofia Gelman about the memorial. Vika Safrigina spoke about her interview to Beverly Press.

8. UNFINISHED BUSINESS

8.A. UPCOMING CULTURAL EVENTS

Board members spoke about the Hollywood Autumn Ball Dance event dedicated to the 10th Anniversary of Unity in Diversity Arts foundation

8.B. PLANNING RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL 2015

Board members discussed preparation for the Festival and suggested that each member explore different opportunities and make a list of ideas that could be implemented as a part of the festival activities

9. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff

10. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

12. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:35 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, November 18, 2014 at the West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 25th DAY OF NOVEMBER 2014.



CHAIRPERSON

ATTEST:



STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 21 ОКТЯБРЯ 2014 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА
625 N. SAN VICENTE BOULEVARD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Заместитель председателя совета Мария Штабская объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. Диана Вольман читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Диана Вольман, Мария Штабская, Андрей Пронин, Вика Сафрыгина, Любовь Левитан, Раиса Агуф, Валентина Матиджи, Александр Толосенко. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Отсутствовали: Лариса Данилова

4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Раиса Агуф предложила одобрить повестку дня, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Любовь Левитан внесла предложение одобрить протокол заседания от 23 сентября 2014 года, Мария Штабская предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

7. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА

Диана Вольман говорила о проведенном вечере, посвященном памяти Анатолия Берковича. Диана также отметила статью Софии Гельман о мероприятии. Вика Сафрыгина говорила о своем интервью газете Beverly Press

8. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

8.A. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ

Члены совета обсудили предстоящий танцевальный балл, посвященный 10- летию фонда Unity in Diversity.

8.В. ПЛАНИРОВАНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ 2015

Члены совета обсудили подготовку фестиваля и предложили, что каждый член совета рассмотрит различные возможности и составит список идей, которые могли бы стать частью фестиваля.

9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

12. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:35 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 18 ноября 2014 года, которое состоится в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 25
НОЯБРЯ 2014 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:



СОТРУДНИК ГОРОДА